

ISTIKLAL HOSPITAL**Al-Bilad Medical Services Co.****مستشفى الإستقلال****شركة البلاد للخدمات الطبية م.ع.م**

Date: 29 / 04 / 2017

التاريخ: ٢٩ / ٤ / ٢٠١٧

Ref: 552 / I.H / 5/6

الرقم: ٦٥ / ٢٥٥٥٢٠١٧

To: Jordan Securities Commission Amman Stock Exchange	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان
Subject: The Resolutions Of The General Assembly Meeting	نتائج اجتماع الهيئة العامة العادي
The Ordinary General Assembly Meeting of (Bilad Medical Services) was held on (27/4/2017) at (ISTIKLAL HOSPITAL), the shareholders participation in the Assembly Meeting was (%81.49). The following decisions were adopted at the Meeting:--	عقد يوم الخميس الموافق 2017/4/27 اجتماع الهيئة العامة العادية لشركة (البلاد للخدمات الطبية) وذلك في (مستشفى الاستقلال) وبنسبة حضور (81.49 %) تم خلال الاجتماع اتخاذ القرارات التالية:--
Subject:	الموضوع:--
1. Approving the minutes of the previous year Ordinary General Assembly Meeting which was held on Day/ Month/ 2016	1. المصادقة على محضر اجتماع الهيئة العامة العادي السابق والمنعقد بتاريخ 2016/4/21
2. Approving The Report of the Board of Directors on the activities of the Company, for the year ended on 31/12/2016	2. المصادقة على تقرير مجلس الإدارة عن أعمال الشركة للسنة المالية المنتهية في 2016/12/31
3. Approving the Report of the Company's auditors on its financial statements, for the year ended on 31/12/2016	3. المصادقة على تقرير مدققي حسابات الشركة عن البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 2016/12/31
4. Approving the Financial Statements for the year ended on 31/12/2016	4. المصادقة على البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 2016/12/31

بورصة عمان
الدائرة الإدارية والمالية
الرياضي وان
٢٩ نيسان ٢٠١٧
الرقم التسلسلي: 2656
رقم الملف: 31002
الجهة المختصة: ٢١١١٦٦١١

ISTIKLAL HOSPITAL**Al-Bilad Medical Services Co.****مستشفى الإستقلال****شركة البلاد للخدمات الطبية م.ع.م**

5. Discharging the board's members from their liabilities in respect of the financial year ended 31 December 2016	5. إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة من المسؤولية عن تصرفاتهم خلال السنة المنتهية في 2016/12/31
6. Approving the reappointment of the auditors (SAMMAN CO) for the financial year 2017. And authorizing the board of directors to determine their fees.	6. الموافقة على إعادة تعيين مدققي حسابات السادة (شركة سمان وشركاه) لتدقيق حسابات الشركة للسنة المالية (2017) وتفويض مجلس الإدارة بتحديد أتعابهم.
7. Approval of the appointment of Dr. Saleh Hassan Saleh Abu Rumah member of the Board of Directors of the successor to the resigned member.	7. الموافقة على تعيين الدكتور/ صالح حسن صالح ابورمح عضو مجلس إدارة خلفاً للعضو المستقيل.
Company's Name AL Bilad Medical Services CO Head of the Department of shareholders ALI JAMAL SAMHAN 	شركة البلاد للخدمات الطبية رئيس قسم المساهمين علي جمال سمحان 